



通告號碼:2024/25-176

下學期統一測驗

各位家長：

本年度下學期統一測驗將於三月三十一日（星期一）至四月七日（星期一）舉行。測驗期間，所有學生必須於早上八時十五分到達課室點名，其他節數測驗則需按照該科測驗時間前十五分鐘到達課室點名。各科測驗時間及地點可能有異，詳情請細閱測驗時間表內容（見背頁）。所有科目均不設補測，學生必須準時出席各科測驗。學生如因病告假，請家長於當天早上 7:30 至 8:15 致電通知校務處，並於四月九日（星期三）前向校務庭呈交家長信及醫生證明；否則，缺測之卷別作零分計算。測驗時間表已張貼於課室壁報板上，家長亦可於學校網頁參考有關文件。

請家長督促子女用心溫習，以求鞏固學習所得及爭取良好成績。

敬祝
安康！

校長
談國軒



二零二五年三月十一日

Circular No.: 2024/25-176

11 March 2025

Second Term Uniform Test

Dear Parents,

Please be informed that the Second Term Uniform Test will be held from 31 March (Monday) to 7 April (Monday).

During the Assessment Week, all students should arrive at the examination venue at 8:15 am for the first session, and 15 minutes before the time scheduled for other sessions. The time and venues of the tests may vary. Please refer to the timetable attached for details.

Students should be punctual for all sessions concerned as no supplementary tests will be given. If students could not attend the test due to illness, parents must make phone calls to the school office between 7:30 am and 8:15 am and submit a parent letter and medical certificate to the school office not later than 9 April (Wednesday). Otherwise, no marks will be given to the subject paper(s) concerned. Please refer to the timetable posted in classrooms and on the school website.

Please guide your children to prepare well and do revision properly in order to consolidate what they have learned and achieve good results.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal

Cognitio College (Kowloon)
Second Term Uniform Test 2024-2025

Secondary 1

	31 March	1 April	2 April	3 April	7 April
8:30 – 9:10	Chinese Language	English Language	Mathematics I	Integrated Science	Geography
9:45 – 10:25	History	Chinese History	Mathematics II (9:45-10:15)	CES	

- * Please note that the assessment durations and venues for different subjects may vary. Further details of the venues and durations are provided in the brackets.
- * Please arrive at the assessment venues at least **15 minutes before the test starts.**
- * Assessment marked with a "#" indicate a flag-raising ceremony.